



التاريخ : 21 سبتمبر 2022

المرجع : IHC/SBS-LB/335/2022

Kind Attn. Disclosures and Compliance Section  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O. Box 54500  
Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب 54500  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Sub: Business Bid Application Disclosure

الموضوع: الإفصاح عن التقدم بطلب مناقصة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

We write to inform you that International Holding Company subsidiary **IHC Capital Holding LLC** has filed today with the Colombian Superintendency of Finance a request for authorization for launching a tender offer to acquire between 25% and 31.25% of the ordinary shares of **Grupo Nutresa S.A.**, for a price of **USD \$15.00 per share**, and in accordance with the rules and regulations, we will be updating the market on the outcome of our application when the bid's official result is announced.

نحنيطكم علماً بأن شركة اي اتش سي كابيتال القابضة ذ.م.م التابعة للشركة العالمية القابضة ش.م.ع. قد قدمت اليوم إلى هيئة الرقابة المالية الكولومبية طلباً للحصول على تصريح لطرح عرض مناقصة للاستحواذ على ما بين 25٪ و 31.25٪ من الأسهم العادية لشركة **Grupo Nutresa S.A** وبسعر 15.00 دولاراً أمريكياً للسهم، ووفقاً للقوانين واللوائح، سوف سنقوم بإخطار السوق بشأن نتيجة طلبنا عندما يتم الإعلان عن النتيجة الرسمية للعطاء.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

سيد بصير شويب - العضو المنتدب

**Syed Basar Shueb – Managing Director**

**Copy to:**

H.E. Dr. Maryam Butti Al Suwaidi  
Chief Executive Officer  
Securities and Commodities Authority (SCA) - Abu Dhabi, UAE



نسخة الى:

سعادة د./ مرهم بطي السويدي

الرئيس التنفيذي

هيئة الأوراق المالية والسلع - أبوظبي ، الامارات العربية المتحدة